

Notice to Customers

告客戶書

Bacera Co Pty Ltd hereby declares that we have never authorized or delegated any enterprise, organization or individual or any affiliated company, organization or individual of our company to carry out any financing agency service in any form. Please do not entrust any affiliated company, organization or individual of our company of any employee of such affiliated company or organization to carry out any financing agency service on your behalf. In case of any losses or damages resulting there from, our company, as well as our affiliated companies and organizations will not be liable for these losses and damages.

Bacera Co Pty Ltd 特此声明:本公司未授权或委托任何企业、机构或个人及本公司的相关联公司、机构或个人对外开展任何形式的代客理财业务。您不要委托本公司相关联公司、机构或个人以及关联公司、机构的雇员代表您开展任何形式的代客理财业务,如果由此造成的任何损失,本公司及相关联公司、机构不承担任何责任。

| Signature | 签名 | | | | |
|-----------|----|--|--|--|--|
| | | | | | |

Products Disclosure Statement & Financial Service Guide Acknowledgement

产品披露声明及金融服务指南承认书

I acknowledge that I have completely read and understood the Product Disclosure Statement (PDS) and Financial Service Guide (FSG). If I did not understand both documents completely due to language difficulties, I declare that the documents have been explained in full to me in my native language by a person or persons proficient in the language in which the documents are written.

本人已全面地阅读过并且明白了产品披露声明(PDS)和金融服务指南(FSG)。如果由於语言困难而使我无法完全明白这两份文件,我在此声明,我已经指定精通这两份文件书写语言的人用我的母语向我充分地解释了这些文件。

| Signature 签名 | |
|--------------|--|
|--------------|--|

Declaration

声明

I declare that the information provided in this application is to the best of my knowledge wholly true. If at any time the information contained herein should change I will notify you immediately in writing. I confirm that the sum(s) invested are in no way the proceeds of fraud, terrorism or the proceeds from dealing in illegal drugs or narcotics.

我声明,就本人所知,在此申请表上所填报的所有资料完全属实。如果此表的信息在任何时候发生变更,我将会立即书面通知您。我确认我投资的金额绝不是欺诈、恐怖主义或非法交易毒品或麻醉药的收益。

| Print Name 姓名(正楷): | |
|--------------------|------------|
| Signature 签名: | _ Date 日期: |
| | |

BA-4243-091713 Sept 2013